

Title (en)

APPARATUS FOR FELLING TREES.

Title (de)

VORRICHTUNG ZUM FÄLLEN VON BÄUMEN.

Title (fr)

APPAREIL POUR ABATTRE DES ARBRES.

Publication

EP 0140882 A1 19850515 (EN)

Application

EP 83901411 A 19830406

Priority

SE 8300129 W 19830406

Abstract (en)

[origin: WO8403813A1] An apparatus for felling trees comprises a frame (18), at least one movable gripping member (19) for gripping onto the trunk of the tree, at least one member (49) for cutting the tree trunk and at least one movable support member (33), which, by means of at least one power member (45), is applicable against the ground for providing a force actuating the tree trunk in a desired felling direction. The support member (33) is pivotally arranged on the gripping member (19).

Abstract (fr)

Un appareil pour abattre des arbres comporte un châssis (18), au moins un élément de préhension mobile (19) pour agripper le tronc de l'arbre, au moins un élément (49) pour couper le tronc d'arbre et au moins un élément de support mobile (33), qui, grâce à au moins un élément moteur (45), peut être appliqué contre le sol afin de fournir une force actionnant le tronc d'arbre dans une direction d'abattage désirée. L'élément de support (33) est disposé de manière pivotante sur l'élément de préhension (19).

IPC 1-7

A01G 23/08

IPC 8 full level

A01G 23/091 (2006.01)

CPC (source: EP)

A01G 23/091 (2013.01)

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

WO 8403813 A1 19841011; AU 1518984 A 19841025; EP 0140882 A1 19850515

DOCDB simple family (application)

SE 8300129 W 19830406; AU 1518984 A 19830406; EP 83901411 A 19830406